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慈善捐款表Donation Form
甲、捐款者資料Donor’s Information	
姓名Name：(先生Mr. /女士Ms.)	 
地址Address：	
電話Tel：		電郵Email：	
* 如收據抬頭與上述姓名不同，請註明
If the name of the receipt is different from the above, please state：	
乙、捐款資料Donation Information	
我願意捐款以支持香港安安國際自閉症教育基金會
I would like to make a donation to support AnAn International Education Foundation Hong Kong
捐款金額Donation Amount:
 HK$2,000	 HK$1,000	 HK$500	 HK$200	
 HK$                  (其他捐款金額Other donation amount)
 為節省行政開支，我不需要捐款收據。To save administration costs, no donation receipt is required.
* 捐款超過港幣HK＄100元或以上，可憑本會發出之正式捐款收據申請免稅。
  You may keep the original receipt from our Foundation for tax deduction if the donation is over HK$100.
丙、捐款方法Donation Method	
	自動櫃員機轉賬或直接存入以下銀行戶口Direct transfer to the account below
匯豐銀行HSBC  (004) 848-222048-001
請把存款收條正本連同此表格交回「香港安安國際自閉症教育基金會」秘書處，以便發出正式收據。
Please send the original bank-in-slip together with this form to the Secretariat of “AnAn International Education Foundation Hong Kong”.
· 劃線支票Crossed Cheque 
支票抬頭請寫「香港安安國際自閉症教育基金會(慈善)有限公司」，並連同此表格交回，以便發出正式收據。
Please make cheque payable to “AnAn International Education Foundation Hong Kong (Charity) Limited” and send together with this form for an official receipt.
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